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ACTA DE LA SESSIč DE LA COMISSIč DE REGIDORIES DELEGADES
DE LôAJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRĉ

IDENTIFICACIč DE LA SESSIč

Car¨cter: ordin¨ria
Data: 12 de gener de 2023
Horari: de les 8:00 hores fins 9:00 hores
Lloc: a la sala de plens del consistori

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colom² i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Mart², primer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i Gonz§lez, tercer tinent dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi, quarta tinenta dôalcalde (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta dôalcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Bonada i P®rez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. D¼nia Oliveras i Bagu®, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Gen²s Pigem i Oliv®, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Pilar Valls i Fibla, regidora (ERC-AM)

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIč

A la sala dôactes de la casa consistorial, es reuneix la Comissi· de Regidories Delegades de
lôAjuntament de Torroella de Montgr², en sessi· ordin¨ria i en primera convocat¸ria a les
8.00 hores del dia 12 de gener de 2023. Constatada lôexist¯ncia de qu¸rum necessari per a
la v¨lida constituci·, la Presid¯ncia obre la sessi· i es passa a tractar els assumptes
inclosos a lôordre del dia: 
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1. LECTURA I APROVACIč DE LôACTA DE LA SESSIč ANTERIOR DE 22 DE
DESEMBRE DE 2022. 

La Presid¯ncia pregunta si algun membre de la Comissi· de Regidories Delegades ha de
formular alguna observaci· de lôacta de lô¼ltima sessi· que sôha de distribuµt amb la
convocat¸ria. No seôn formula cap, per al qual cosa lôacta de la sessi· de 22 de desembre
de 2022 es considera aprovada per unanimitat.

2. PRIMERES VALORACIONS SOBRE ELS PRIMERS DIES DE LA RE-

INTERNALITZACIč DEL SERVEI DôABASTAMENT DôAIGUA POTABLE. 

El Sr. alcalde explica com ha estat el trasp¨s del servei municipal dôaigua potable. Comenta
que el proc®s sôha fet correctament i de moment no hi ha massa incid¯ncies. Indica que
lô¼nic petit problema ha estat en relaci· amb la informaci· que es d·na al ciutad¨ a partir de
les vuit dels vespre, en aquest sentit sôhan donat les instruccions oportunes a la policia local
per tal facilitin la informaci· pel que fa a les avaries i emerg¯ncies. Aquest tema ja est¨
resolt pel bon funcionament dels circuits dôinformaci·. 

Lôalcalde tamb® exposa que la centraleta de lôajuntament no acaba de funcionar i ®s
necessari resoldre el problema, amb desviaments de les trucades adequades de lôOIAC per
atendre tal dôatendre les trucades. Hi ha moments puntuals que totes 5 persones de lôOIAC
estan ocupades i no sôagafa el tel¯fon. Cal intentar resoldre aquestes q¿estions. 

Lôalcalde d·na compte de la reuni· mantinguda amb els responsable de lôACA. Explica que
va exposar la necessitat de disposar dôuna tuberia, que hauria dôanar des del municipi de
Torrent fins a Torroella o lôEscala, per garantir el subministrament dôaigua al nostre municipi,
ja que no sabem quan aguantar¨ lôaigua de lôaq¿²fer. Es va dir que sôestava donant
compliment amb el pacte de la taula per lôaigua del Ter, el que beneficia els aq¿²fers de la
zona. Si  hi ha  aigua al Ter, tenim aigua a lôaq¿²fer.

3. ASSUMPTES URGENTS

3.1. INTERVENCIč DEL SR. MARC CALVET I MARTĉ, REGIDOR DE SERVEIS,
MANTENIMENT, PLATGES I PARTICIPACIč CIUTADANA.
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La presid¯ncia cedeix la paraula al Sr. Marc Calvet i Mart² que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 

El Sr. Calvet explica la reuni· que va tenir lloc a Barcelona referent al parc e¸lic, al DARP, a
la qual va assistir la consellera i diferents directius. Comenta que es va constituir un grup de
treball del qual Torroella en forma part, amb els alcaldes de la zona afectada (des de
Cadaqu®s fins a Pals). La conclusi· ®s que tothom t® assumit que aquest parc es far¨, i que
no es podr¨ aturar. Ja sôha aprovat lôavaluaci· ambiental de lôespai, i ®s imminent lôaprovaci·
del projecte regulador. Hi havia representaci· de tots els ajuntaments afectats i sorpr¯n que
tothom estava a lôexpectativa per saber quina seria la millor manera de fer-ho possible,
tenint en compte la inevitabilitat de qu¯ aix¸ es far¨.

La idea ®s per tant condicionar com ha de ser la implementaci· del projecte i condicionar la
subhasta que far¨ lôEstat regulant les condicions. Tamb® que sôha pressionat per fer una
plataforma dôassaig abans dôexecutar el projecte; i que aquesta plataforma estigui en marxa
el 2025. I per tant el grup de treball far¨ aquests dos aspectes. Tamb® es vol explorar la
possibilitat dôaprofitar les estructures per altres actius, com ara vivers de musclos, etc.

Lôespai dôocupaci· era inicialment de 1000 km2, i amb les negociacions sôha restringit a 250
km2. Es parla de muntar aprox. un m²nim de 200/300 megawatts de pot¯ncia (entre 15 i 20
molins). Aix¸ es la proposta que far¨ la Generalitat per¸ qui decidir¨ ®s lôEstat. Tamb® es va
explicar que la l²nia el¯ctrica ha de ser soterrada i sobredimensionada per evitar fer una altra
MAT pel Pirineu. La l²nia entrar¨ per St. Pere Pescador. Es va dir que fins que no sôaprovi
lôordenaci· de lôespai, sôhaur¨ dôesperar a fer m®s reunions.

3.2. INTERVENCIč DE LA SRA. ROSER FONT I PI, PER TRACTAR ELS ASSUMPTES
DE LA REGIDORIA DE CULTURA, FESTES I CONVIVĈNCIA.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. Roser Font i PI que interv® per tractar alguns
temes relacionats amb la seva regidoria. 

La Sra. Font explica que aquest any 2023 hi haur¨ molts de processos dôestabilitzaci· que
afecten quasi 24 treballadors municipals. Totes aquestes persones s·n interines i
presentant m¯rits, o curr²culum, passaran a ser funcionaris de carrera. La regidora explica
breument com sôhan articulat aquests processos selectius.
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La regidora exposa que des de Cultura es posa en marxa el Pla dôIgualtat, actualitzat. I es
far¨ amb lôassociaci· Lo Relacional.

Tamb® comenta i es fa una valoraci· positiva de la jornada dels Reis.

3.3. INTERVENCIč DE LA SRA. DĐNIA OLIVERAS I BAGU£, REGIDORA DE COMER¢,
TURISME I MERCAT.

La presid¯ncia cedeix la paraula a la Sra. D¼nia Oliveras i Bagu® que interv® per tractar
alguns temes relacionats amb la seva regidoria. 

La senyora regidora comenta el funcionament de les zones vermelles dôaparcament que
sôhan instalĿlat a diferents  punts del nucli urb¨ i en fa una valoraci· molt positiva.

Finalment el Sr. Martinoy assenyala que TV Costa Brava vol fer un programa per entrevistar
a tots els membres de lôequip de govern i demana que li faciliti el contacte de tots els
regidors i regidores. 

4.PRECS I PREGUNTES.

No nôhi ha.

La Presid¯ncia aixeca la sessi·, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta.

Torroella de Montgr², data de la firma digital

L'alcalde
Jordi Colom² i Massanas

Secretari
Pere Serrano i Mart²n
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